
 Protokoll styrelsemöte                                                   

                                                                                    

Föreningens namn: Karlsborgs Gymnastikförening 
Organisationsnummer: 866601–1153 
Datum: 2022-11-17 
Ort: Karlsborg 
Mötesplats: Biblioteket 
Tid: 18:30 – 20:30 
 
Närvarande: Johan Tranquist, Carina Nyberg, Camilla Lundmark Nyman, Anette Annerfalk, Thomas 
Johansson, Lena Gustafsson, Marie Karlsson på telefon, Anna Sandberg (adjungerad för 
Truppgymnastiken) 
Ej närvarande: Anne-Marie Stigsson och Sara Pettersson. 
 
 

§ 1. Mötets öppnande. 
Ordförande hälsar alla välkomna. 

 

§ 2. Dagordningens godkännande. 
Ja. 

 

§ 3. Val av två personer att justera dagens protokoll. 
Lena Gustafsson och Anette Annerfalk. 
 

§ 4. Föregående mötesprotokoll. 
Sekreterare läser upp de beslut som togs, samt annat av vikt under de olika punkterna.  
 

§ 5. Ekonomi. 
Kassör delar ut och går igenom budgetläget. 
Saldo Gymmix och Bamse 60.273:-. Utgifter Gymmix och Bamse 8. 015:- för Bluetooth, bankavgifter, 
försäkring, bidrag till träningströjor, hyra och Visma. STIM inte betald ännu. 
Saldot på Gymmix sparkonto på 88. 407:- står kvar. 
 
Saldo Truppgymnastiken 180. 595:-. Utgifter Truppgymnastiken 18. 212:- för försäkringar, utlägg på 
lägret och hyra. STIM OCH SAMI inte betalt ännu. 
 
Kassör informerar att när det skulle betalas in försäkring för nya deltagare i Truppgymnastiken 
upptäckte Josefine Wibjörk, som är behjälplig kassören i Truppgymnastiken, att alla i föreningen var 
oförsäkrade. Vid kontakt med Pensum försäkringsbolag framkom att försäkringarna inte blivit 
godkända och betalda för att det saknades 50 öre av försäkringssumman. Det sker ingen automatisk 
återkoppling från Pensum när sådant händer. Det är nu åtgärdat så att alla medlemmar är försäkrade. 
Kassör kommer i fortsättningen att kontrollera att försäkringarna gäller efter inbetalning. 
 
Kassör tar upp om hon kan få hjälp av någon/några i styrelsen med att pricka av Gymmix och 
Bamsedeltagare som betalar med swish. Ordförande meddelar att styrelsen får utse någon/några som 
hjälper till med detta. 
Kassör önskar också att det informeras i skrift och muntligt att på inbetalning med bg eller swish ska 
deltagaren skriver in vilket/vilka pass man valt att gå på. Likaså att vi helst ser att medlems- och 
träningsavgift betalas med swish. 



                                                                                    

I Truppgymnastiken hjälper Josefine Wibjörk kassören med detta och där betalar alla in 
träningsavgifter med swish. Syfte med dessa önskemål om hjälp är att kassören ska kunna ägna sig åt 
bokföringen i mesta möjliga mån. 
 
Marie Karlsson berättar att Gymmix hämtat ut 120 rabatthäften och hon har fått in att 97 har sålts. 
Marie ska höra med Anne-Marie, Sara och MIAs hur många de har kvar. 
Truppgymnastiken har sålt c:a 200 och Anna Sandberg säger att försäljningen har gått ner mycket pga 
att ICA butikerna i kommunen inte är med i år. De kommer att lämna tillbaka ganska många. Kassör 
uppmanar Marie och Anna att betala in försäljningssumman för häftena på bankgiro senast 2022-12-
31. 
 
Ordförande redogör att han sökt återstartsstöd hos Gymnastikförbundet:  

- Gymnastikförbundets utbildningar med 14. 000:- ,Gymmix och Bamse 
- Ge styrelsen kraft, utveckling och utbildningar med 3. 000:-.  
- Viktig återstart för oss med 15. 000:- , Bamse och Gymmix. 
Blir de sökta medlen beviljade så innebär det en bra stöttning för vårterminens och sommarens 
verksamheter. Läs mer i bilagan Nyheter november 2022. 

 
Truppgymnastiken, Anna Sandberg, informerar att hon blivit kallad till ett möte med kommunen 25/11 
för att diskutera skadorna på Truppgymnastikens material. Hon ska träffa Henrik Nordstedt, Mikael 
Arthursson och Thomas Blomgren. Anna vill att ordförande följer med. 
Nyanskaffningsvärdet fastställs till 1 miljon. Anna återkommer med justeringar/kompletteringar vid 
behov och om det inköpts något nytt (inventarielista). 
Styrelsen beslutar att redskapsförsäkring kommer att tecknas för Truppgymnastikens material för ett 
värde upp till 1 miljon. Försäkringskostnad är 2.400:-/år och Truppgymnastiken bekostar den med 
egna medel. 
 

§ 6. Profilkläder. 
Vid föregående styrelsemöte 2022-10-11 tog styrelsen beslut för Bamse och Gymmix att bekosta tröja 
eller linne med tryck ledare. För styrelsemedlemmar togs beslut att subventionera träningskläder med 
300:-. Anna meddelar att Truppgymnastiken kommer att bekosta tröja eller linne för sina ledare enligt 
det beslut som styrelsen tagit för Gymmix. 
 

§ 7. Gymmix, Bamse och Truppgymnastik. 
Deltagarantalet på Gymmix pass är fortsatt det snitt som vid förra styrelsemötet 2022-10-11 och det är 
bra. 
Anette och Marie informerade om ledarträff som är bokad till 14/12 på Soldathemmet 18:00-21:00 med 
val av sallad, 95:-. Det tillkommer kostnad för bröd, dryck och kaffe. Ledarna ska lämna besked till 
Anette senast 7/12. Kallelse och dagordning till ledarträff skickas ut med ovan information. 
Ledarrekrytering tas upp igen eftersom någon ledare flaggat för att inte fortsätta. Det finns med som 
en punkt på ledarträffen för att stämma av hur läget är. Eftersom vi vet att ledarrekrytering tar tid med 
utbildning och inskolning, om man inte varit ledare tidigare, behöver vi inom snart gå ut på sociala 
medier att vi söker nya ledare samt att alla är behjälpliga att hitta lämpliga personer. Vi diskuterade 
även passtiderna och det är också en punkt på ledarträffen. 
 
Bamsegymnastiken, Malin Birath, har skickat in att de har det bra och att grupperna rullar på. Koden 
till Strandskolan fungerar nu. De har inte bestämt någon träff för ledarna ännu, avvaktar om det 
behövs. Malin ska höra med de andra. Ingen ny ledare att ersätta Johanna är hittad, de ser inte någon 
stor brådska för det eftersom de inte tror att det kommer vara någon bamsekurs att gå före årsskiftet. 
  
Truppgymnastiken, Anna, väntar besked från kommunen hur många besökare som får tas in i 
Idrottshallen när de har juluppvisningen. Datum blir 10/12 och tiden 11:30 eller 12:00. 
Anna får inlog av Camilla till Instagramkonto. Truppgymnastiken har ledarsamtal regelbundet. 
Sekreterare ber Anna att dokumentera och skicka in vad de beslutar om gällande verksamheten. 



                                                                                    

Truppgymnastiken har 25 barn i kö. Det är svårt att få lokaltider och Anna befarar att det blir ännu fler 
på kö nu när Danielas dansskola läggs ner. 
 

§ 8. Material/Lokaler. 
Materialansvarig, Lena Gustafsson, säger att hon hört att det saknas Body band medium och Body 
band heavy i förrådet. Lena och Carina kollar det vid nästa träningstillfälle. På ledarträffen ska vi höra 
med Gullan om alla stänger i förrådet behövs eftersom det är ont om plats. 
Koden fungerar nu i Strandskolan. 
Truppgymnastiken gällande material och lokaler finns beskrivet i § 7. 

§ 9. Kurser/utbildningar. 
Ordförande har skickat ut aktuell utbildningskalender från Gymnastik i Väst till Anna Sandberg och 
Malin Birath. Det kommer också att lämnas ut till ledarna i Gymmix på ledarträffen. 
 
Ordförande berättar om en ny kurs Gymnastikens baskurs-gruppträning där kurstillfällen kommer 
snart. Mer om denna finns att läsa i bilaga Nyheter i november 2022. Får vi beviljat utbildningsstöd ger 
det en god möjlighet att utbilda nya ledare inom Bamse och Gymmix samt fortbildning för befintliga. 
 
Truppgymnastiken, Anna, föreslår att det betalas ut ett arvode på 100:- per tillfälle till ungdomsledarna 
som hjälper till på Barngymnastiken.  
Styrelsen beslutar att unga ledare på Barngymnastiken får ett arvode på 100:- per tillfälle som 
betalas av Truppgymnastikens egna medel. 

§10. Nyheter november 2022. 
- Välkomna satsningar i regeringens nya budget 
- Forskning: Idrottsrörelsen gör stor skillnad för äldre 
- Anmälan öppen för nytt återstartsstöd 
- Ny kurs Gymnastikens baskurs-gruppträning 

Informationsbladet läggs som en bilaga till protokollet. 

§11. Sociala medier/Marknadsföring. 
Ordförande visar upp nya hemsidan på storbild som arbetats fram av mediegruppen. Alla kunde också 
gå in och titta i mobiltelefonen. Adress till nya hemsidan är www.karlsborgsgymnastikforening.se. Idag 
står det på den nya hemsidan att den är under uppbyggnad och hänvisning sker till nuvarande 
hemsida på IdrottOnline. Vi kommer att lägga in så mycket information som möjligt från gamla 
hemsidan innan den stängs ner samt uppdatera om veckoöversikter med pass, tider och dagar för 
Gymmix, Bamse och Truppgymnastiken. Synpunkter och input är alltid välkommet. 
 
Gymmix startar vårterminen v. 4.  
På ledarträffen ta upp om det finns intresse att leda 5 ggr julgympa, om det finns möjlighet att ha två 
prova på v 3, eventuellt dela upp de olika passen på två kvällar. Detta dels för att kunna köra lite mer 
innehåll i varje pass, dels för kommunens satsning för kommunanställda i projektet LEVA ” leta nya 
vanor i Karlsborg” som startar v. 3. Styrelsen beslutar att det är frivillig swishavgift för de som deltar 
på julgympan. 
 
Höra med Bamseledarna vilken vecka de startar vårterminen med sina pass samt dagar och tider. 
 
Truppgymnastiken, Anna, ser att det finns ett intresse att ha en kö-mail till Truppgymnastiken som 
eventuellt går till ledare på varje inriktning. Det skulle underlätta. 
Truppgymnastiken startar vårterminen v. 2. 
 
Kassör, ordförande och Thomas återkommer med förslag på lösning gällande medlemsavgiften och 
träningsavgiften. Styrelsen noterar att försäkringen betalas in under höstterminen. 
 

http://www.karlsborgsgymnastikforening.se/


                                                                                    

Sekreterare mailar ut medlemsutskick efter styrelsemötet inför terminsavslut för Gymmix, Bamse och 
Truppgymnastiken. Efter Gymmix ledarträff görs ett nytt medlemsutskick med ytterligare information 
inför vårterminsstarten samt hur man når den nya hemsidan. 
Marknadsföring eventuell julgympa, prova på v. 3 och vårterminsstart v. 4 sker på sedvanligt vis på 
sociala medier och affischering.  
 

§12. Ny grafisk profil. 
Inget nytt att tillägga idag. 
 

§13. Inför årsmöte 2023. 
Ordföranden flyttar punkten till nästa styrelsemöte. Ordförande flaggar upp till styrelsen och 
valberedningen att han ställer sin plats till förfogande. Han lyfter igen till Anna i Truppgymnastiken och 
valberedningen att den största verksamheten i föreningen behöver ha fler representanter i styrelsen. 
 

§14. Nästa möte. 
Styrelsen beslutar att nästa möte hålls 2023-01-12 kl. 18:30-20:30 på Biblioteket. Sekreterare bokar. 
 

§15. Mötets avslutande. 
Ordförande tackar för ett trevligt och givande möte. 
 
Karlsborg 2022-11-25 

 

------------------------------------------   ------------------------------------- 

Johan Tranquist    Carina Nyberg 

Ordförande     Sekreterare 

 

 

------------------------------------------   ------------------------------------- 

Lena Gustafsson    Anette Annerfalk 

Justerare     Justerare 

 


